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S'ha efectuat ja la neteja del safareig de la Fabrica. Ha quedat molt bé. S'acorda parlar 

amb el propietari de la Fabrica per tal de promocionar-he, així com per prendre 

mesures de seguretat. 

S'acorda també, fer un recordatori al regidor Salvador Sibila, sobre la problematica 

deis forats del C/ Ponent. 

4. Proposta coHocació contenidor-magatzem.

La Sra. Pilar Sala anuncia que el regidor Salvador Sibila ja ha adquirit el contenidor. El 

preu finalment ha ascendit a 2.300 euros més els respectius ports. S'exposa també 

que el camió que l'ha de transportar podra entrar sense problemes i que ara cal, 

preparar el terreny per la seva instal·lació. El Sr. Benjamí Oller demanara pressupost 

al paleta per col·locar uns punts de recolzament en comptes d'emprar un planxer. 

Finalment es decorará 

5. Assumptes sobrevinguts.

Els membres de l'OTP es plantegen la possibilitat de comprar un talla-gespa. Es tracta 

d'una proposta que s'ha de valorar més detingudament. 

La Sra. Pilar Sala es compromet a formular un recordatori sobre la necessitat de 

netejar el Polígon. 

Seguidament es planteja la problematica deis excrements deis gossos. S'acorda 

demanar a l'Ajuntament un parell de cartells d'adverténcia per tal que es col·loquin a 

Cabrianes. 

S'acorda tirar endavant el pressupost de les dutxes del pavelló un cop mantinguda la 

reunió amb !'Alcalde. 

Els membres de l'OTP, pregunten si hi ha novetats respecte les obres del Pont; la Sra. 

Pilar Sala informa de que resta aturat fins que no hi hagi constitun un nou govern de la 

Generalitat i aprovat el respectiu pressupost. 

Finalment el Sr. Benjamí Oller, informa que l'últim cap de setmana de maig tindran lloc 

les festes de primavera de Cabrianes i la Festa de la Gent Gran. 

6. Precs i preguntes

No n'hi ha. 


